



VICTORIA-JUNGFRAU
GRAND HOTEL & SPA
INTERLAKEN

Welcome

أهلاً وسهلاً





VICTORIA-JUNGFRAU
GRAND HOTEL & SPA
INTERLAKEN

Dear Guest,

We are delighted to welcome you to the Victoria-Jungfrau Grand Hotel & Spa. To make your stay even more enjoyable, we have put together some tips and pointers for our hotel.

Indulge in a realm of pure relaxation and rejuvenation with our opulent spa treatments. Allow our seasoned Spa Team to curate your experience from our exquisite menu, ensuring every moment is tailored to your blissful delight. Immerse yourself in a personalized journey, transcending into a sanctuary of tranquility and lavish pampering. Share your desires and let us elevate your spa visit to an unforgettable pinnacle of luxury.

The Victoria-Jungfrau Grand Hotel & Spa Team wishes you a memorable stay in Interlaken.

Yours sincerely,

Nico Braunwalder
General Manager

ضيفنا العزيز ،

نحن سعيدين جداً بالترحيب بك في فندقنا وحرصاً على تقديم أفضل الخدمات، يرجى الاطلاع على المعلومات التالية:
استمتع في عالم من الاسترخاء التام وتجديد النشاط مع علاجات السبا واسمح لفريقنا المتمرس بتنظيم تجربتك من قائمتنا الواسعة ، مما
يضمن تصميم كل لحظة للتلبية متطلباتك. انغمس في رحلة شخصية ، تتجاوز إلى ملاذ الهدوء والتدليك. شاركنا رغباتك ودعنا نرتقي
بزيارتك للسبا إلى قمة لا تنسى من الفخامة

إدارة الفندق تتمنى لكم إقامة سعيدة ومع فائق الإخلاص والتقدير





VICTORIA-JUNGFRAU

GRAND HOTEL & SPA
INTERLAKEN



Outlets

Breakfast is served daily at our restaurant La Terrasse Brasserie from 07:00 am to 10:30 am. You are also welcome to enjoy your Breakfast in the comfort of your own room through our room service until 12:00 pm. Our Room Service Menu is also available from 12:00 pm to 11:00 pm. Please inquire with our staff for the Halal breakfast options.

يتم تقديم وجبة الإفطار يوميًا في مطعمنا "لا تيراس براسيري" من الساعة 07:00 صباحًا حتى الساعة 10:30 صباحًا. أنت مدعو أيضًا للاستمتاع بوجبة الإفطار في غرفتك من خلال خدمة الغرف لدينا حتى الساعة 12:00 ظهرًا. قائمة خدمة الغرف متاحة أيضًا من الساعة 12:00 ظهرًا وحتى 11:00 مساءً. يرجى الاستفسار من موظفينا عن خيارات الطعام الحلال



Spa Fitness

Welcome to our Spa Nescens fitness club, where cutting-edge equipment meets modern workouts. Elevate your training with 36 state-of-the-art machines from Technogym. Enjoy daily complimentary group classes, Experience wellbeing from a new perspective.

مرحبًا بك في نادي اللياقة البدنية في منتجنا الصحي، حيث تلتنقي المعدات المتطورة مع التدريبات الحديثة
ارتق بتدريبك مع 36 آلة حديثة من تكنوجيم. استمتع بدروس جماعية مجانية يوميًا، واختبر الرفاهية من منظور جديد





VICTORIA-JUNGFRAU

GRAND HOTEL & SPA
INTERLAKEN



The Pool Garden

Welcome to our Pool Garden, a tranquil oasis, open exclusively during the summer months. Here, you can indulge in pure relaxation surrounded by the beauty of nature. Immerse yourself in the serene ambiance as you bask in the warm sunshine and enjoy culinary delights. Experience the resort feeling as you unwind poolside, where every moment promises to be a refreshing escape. Welcome to your ultimate summer oasis.

حديقة المسبح

مرحبا بكم في حديقة حمام السباحة لدينا، وهي واحة هادئة تفتح حصريا خلال أشهر الصيف. هنا يمكنك الاستمتاع في والاسترخاء الخالص المحاط بجمال الطبيعة. انغمس في الأجواء الهادئة وأنت تستلقي تحت أشعة الشمس الدافئة وتستمتع بالماكولات الشهية. مرحبا بكم في واحتك الصيفية. المثالية



Concierge

For information about excursions in the region or if we can be of any further assistance, our concierge is at your disposal.

للحصول على معلومات حول الرحلات في المنطقة أو إذا كان بإمكاننا تقديم أي مساعدة أخرى يرجى التواصل مع قسم خدمات الاستقبال والإرشاد (الكونسيرج).



VICTORIA-JUNGFRAU
GRAND HOTEL & SPA
INTERLAKEN

Private Spa Leisure Time

Experience two hours of undisturbed serenity in our Private Spa, exclusively reserved for you. Cherish every moment as you indulge in a selection of complimentary soft drinks and snacks, creating unforgettable memories in this haven of relaxation. Available from Monday to Sunday from CHF 210.-. (Reservation required 24 hours in advance) Please contact our Spa Nescens Reception to make an appointment.

جناح خاص في النادي الصحي:

استمتع بساعتين من الهدوء والسكينة في منتجنا الصحي الخاص، المخصص لك حصريًا. استمتع بكل لحظة بينما تستمتع بمجموعة مختارة من المشروبات الغازية والوجبات الخفيفة المجانية، واصنع ذكريات لا تُنسى في هذا الملاذ الهادئ. متوفر من الاثنين إلى الأحد ابتداءً من 210 فرنك سويسري (الحجز مطلوب قبل 24 ساعة)



Private use of our pool

For those seeking exclusive use of the Spa pool, we're delighted to offer a private experience: Sundays from 8:30 pm to 11:00 pm. Please reserve your exclusive pool evening at the spa reception for CHF 500. (Reservations must be made 24 hours in advance)

لمن يرغب في استخدام مسبح السبا حصريًا، يسرنا أن نقدم لكم تجربة خاصة: أيام الأحد من الساعة 8:30 مساءً حتى 11:00 مساءً يرجى حجز أمسية المسبح الحصرية في مكتب استقبال السبا مقابل 500 فرنك سويسري (الحجز مطلوب قبل 24 ساعة)





Keep an eye out for our special themed brunch events for an added touch of excitement and variety.

برنش يوم الأحد

ترقبوا فعاليات الإفطار والغداء ذات الطابع الخاص لدينا للحصول على لمسة إضافية من الإثارة والتنوع.





VICTORIA-JUNGFRAU

GRAND HOTEL & SPA
INTERLAKEN

Ristorante e Pizzeria Saponi

Welcome to Ristorante e Pizzeria Saponi, where Italian culinary excellence awaits. Enter a realm where each dish narrates a tale of tradition, flavor, and passion. In our kitchen, every creation is meticulously crafted, infusing heart, soul, and a sprinkle of Italian enchantment. With handpicked ingredients and recipes executed with precision, our culinary artisans transmute passion and dedication into genuine Italian marvels. Join us and immerse yourself in the authentic essence of Italian cuisine at Ristorante e Pizzeria Saponi. Enjoy the taste of Italy and book your table [here](#).

Opening hours Ristorante e Pizzeria Saponi

Daily 11:30 to 11 pm

المطعم الإيطالي "سبوري"

مرحباً بك في مطعمنا "سبوري" حيث ينتظرك التميز في الطهي الإيطالي. أدخل عالمًا حيث يروي كل طبق قصة من التقاليد والنكهة والعاطفة. في مطبخنا يتم تصنيع كل إبداع بدقة شديدة، مما يغرس القلب والروح ورشة من السحر الإيطالي. بفضل المكونات والوصفات المنتقاة بعناية والتي يتم تنفيذها بدقة، يقوم حرفيو الطهي لدينا بتحويل العاطفة والتفاني إلى أعجوبة إيطالية حقيقية. استمتع بالمذاق الإيطالي واحجز طاولتك [هنا](#)

مواعيد العمل: يوميًا من 11:30 صباحاً إلى 11 مساءً





VICTORIA-JUNGFRAU

GRAND HOTEL & SPA

INTERLAKEN

Victoria Bar & Terrace

As the evening unfolds, enjoy the enchanting melodies of our pianist, adding a touch of elegance to our location on Interlaken's main street, with breathtaking views of the Jungfrau Mountain. Savor a drink such as our fruity "Red Passion" or our homemade ice tea and let the evening unfold itself. Paired with a snack like our cold Mezze platter you will surely make memories that will last a lifetime. Lean back, relax, and find delight in the calm ambience of our Bar lounge. Do not miss this opportunity and join us for an unforgettable culinary experience!

Opening Hours Victoria Bar & Terrace

Monday to Sunday from 10 am to 11 pm (kitchen from 12 pm to 11 pm)

Afternoon Tea Etagere served every day. Please reserve the Afternoon Tea Etagere 24hours in advance.

مقهى وتراس فكتوريا

مع حلول المساء، استمتع بالألحان الساحرة لعازف البيانو لدينا، مما يضيف لمسة من الأناقة إلى موقعنا الواقع في الشارع الرئيسي في إنترلاكن، مع إطلالات خلابة على جبل يونغفراو. تذوق مشروبنا المتنوعة مثل عصير الباشين مع الفواكه أو الشاي المثلج محلي الصنع ودع المساء يكشف عن نفسه عند تقديمه مع وجبة خفيفة مثل طبق المزة الباردة، ستصنع بالتأكيد ذكريات تدوم مدى الحياة. استرخ واستمتع بالبهجة في الأجواء الهادئة التي توفرها صالة البار لدينا. لا تفوت هذه الفرصة وانضم إلينا لتجربة طهي لا تنسى

ساعات العمل

يوميًا من الساعة 10 صباحاً حتى 11 مساءً (قائمة الطعام من الساعة 12 ظهراً حتى 11 مساءً).
بوفيه شاي الظهيرة يقدم كل يوم. يرجى حجز الخدمة قبل 24 ساعة.





VICTORIA-JUNGFRAU

GRAND HOTEL & SPA
INTERLAKEN

La Terrasse Brasserie

Located at the front of our hotel with the highly sought after view of the Swiss mountains, every minute in the la terrasse brasserie is precious and well spent. Watch the Jungfrau Mountain be transformed by the sunset into a scarlet-colored painting of beauty as you savor the plentiful inventions of our kitchen. Embark on a journey with modernly interpreted Swiss dishes and international classics and experience Switzerland through taste. "Simple but outstanding" is our motto for the versatile dishes like Chateaubriand, Tiger Prawns Pernod, or Swiss military cheese crusts, which feature selected high-quality products. Book your table for an unforgettable dinner [here!](#)

Opening hours La Terrasse Brasserie

Monday to Saturday from 12 pm to 10 pm

Sunday from 2 pm to 10 pm

Reduced Menu daily from 2 pm to 6 pm

مطعم "لا تيراس براسيري"

يقع في الجزء الأمامي من فندقنا ويتمتع بإطلالة رائعة على جبل يونغفراو وهو يتحول مع غروب الشمس إلى لوحة جمالية قمرية اللون بينما تتذوق الأطباق المتنوعة من مطبخنا. انطلق في رحلة مع الأطباق السويسرية بشكل عصري والكلاسيكيات العالمية واستمتع بتجربة سويسرا من خلال الذوق. بسيط ولكن متميز "هو شعارنا للأطباق المتنوعة مثل شاتوبريان، أو تايجر روبيان بيرنود، أو قشور الجبن العسكرية السويسرية، والتي تتميز بمنتجات مختارة عالية الجودة. احجز طاولتك لعشاء لا ينسى [هنا](#)

مواعيد العمل:

من الاثنين إلى السبت من الساعة 12 ظهرا حتى الساعة 10 مساء

الأحد من الساعة 2 ظهرا حتى الساعة 10 مساء

قائمة طعام مصغرة يوميا من الساعة 2 ظهرا حتى الساعة 6 مساء





VICTORIA-JUNGFRAU

GRAND HOTEL & SPA
INTERLAKEN

Radius by Stefan Beer

The joy of taste and exchanging stories unites all of us. With this in mind, Stefan Beer tells the story of Swiss taste by means of a fine dining experience. Join in on a journey of discovering Switzerland by taste. Every dish is unique and has its own story to tell and leads you to discover taste in new ways. We only bring to the plate what grows and flourishes within a radius of 50 km. The "Menü vo hie", features ingredients such as wood sorrel (Uetendorf), shrimps (Burgdorf), mirabelles (hotel garden), homemade vinegars – all from specifically selected producers. The restaurant has been awarded 17 GaultMillau points, 1 Michelin star, and 1 Green Star which testify of its Excellence. Treat yourself to an unparalleled experience and book your table [here](#).

Opening hours Radius by Stefan Beer

Tuesday to Saturday from 7 pm to 9:30 pm

مطعم Radius من ستيفان بير
بروي ستيفان بير قصة المذاق السويسري من خلال تجربة تناول الطعام الفاخرة. كل طبق فريد من نوعه وله قصته الخاصة التي يرويها ويقودك إلى اكتشاف المذاق بطرق جديدة. نحن نحضر ما ينمو ويزدهر في المناطق المحيطة بالفندق ضمن 50 كم. تشتمل قائمة "فو - هيه" على مكونات مثل حميض الخشب (أوتندورف) والجمبري (بورغدورف)، وميرابيليس (من حديقة الفندق، والخل محلي الصنع وكلها من منتجات مختارين خصيصاً. حصل المطعم على "17 نقطة غولت ميلو" ونجمة ميشلان واحدة ونجمة خضراء مما يشهد على تميزه. دلل نفسك بتجربة لا مثيل لها واحجز طاولتك [هنا](#)



ساعات العمل في مطعم Radius

من الثلاثاء إلى السبت من الساعة 7 مساءً حتى الساعة 9:30 مساءً





VICTORIA-JUNGFRAU

GRAND HOTEL & SPA
INTERLAKEN

Kids Club "Bienehuus"

The "Bienehuus" at Victoria Garden is a haven of joy for children aged 3 to 12! Let their laughter fill the air as they explore our music room, filled with all sorts of instruments waiting to be played. For the tech-savvy kids, our multimedia lab offers endless fun and learning opportunities.

But the excitement doesn't stop there! Every day, we offer supervised activities to keep the fun going. From arts and crafts to outdoor adventures, there's something for every little adventurer at the "Bienehuus." Come join the fun and watch your child's face light up with joy!

Opening hours Kids Club

Monday to Sunday 8 am to 9 pm

You may find our Kids Club Program under [this link](#)

نادي الأطفال "Bienehuus"

يقع "Bienehuus" في حديقة فيكتوريا ، وهو جنة لعب للأطفال من سن 3 إلى 12 عامًا.
دع ضحكاتهم تملأ الهواء وهم يستكشفون غرفة الموسيقى لدينا المليئة بجميع أنواع الآلات التي تنتظر العزف. بالنسبة للأطفال المبهوسين بألعاب الفيديو توفر غرفة الوسائط المتعددة لدينا فرصًا لا نهائية لها من المرح والتعلم لكن الإثارة لا تتوقف عند هذا الحد نقدم كل يوم أنشطة خاضعة للإشراف للحفاظ على استمرار المتعة. من الفنون والحرف اليدوية إلى المغامرات في الهواء الطلق، هناك شيء لكل مغامر صغير في نادي الأطفال. تعال وانضم إلينا وشاهد وجه طفلك يضيء بالفرح
ساعات العمل في نادي الأطفال: يوميًا من الساعة 8 صباحًا حتى 9 مساءً
يمكنك العثور على برنامج نادي الأطفال الخاص بنا تحت هذا [الرابط](#)





VICTORIA-JUNGFRAU
GRAND HOTEL & SPA
INTERLAKEN

Opening Times & Contacts at a glance

Spa

Contact: +41 33 828 27 30

Opening hours: Monday to Saturday 7 am to 9 pm

Sunday 7 am to 8.30 pm

Reception

Contact: +41 33 828 26 81

Opening hours: 24/7

Concierge

Contact: +41 33 828 28 28

Opening hours: 24/7

Sapori

Contact : +41 33 828 26 02

Opening hours: 11:30 am to 11 pm

La Terrasse Brasserie

Contact: +41 33 828 26 02

Opening hours: Monday to Saturday 12 pm to 10 pm

Sunday 2 pm to 10 pm

Radius

Contact: +41 33 828 26 02

Opening hours: 7 pm to 9.30 pm

Kids Club

Contact: +41 33 828 26 81

Opening hours: 8 am to 9pm

To contact us with the phone on your room, please dial the **last four digits** of the phone number.





VICTORIA-JUNGFRAU

GRAND HOTEL & SPA

INTERLAKEN

